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Pořadové číslo: 01/2016  
Název materiálu:  Zápis z jednání Pléna  

Datum konání: 7. 4. 2016, 15:25 – 16:35 
Zpracovala:  Kancelář MAS  

Přítomni: dle prezenční listiny 

Nepřítomni:              dle prezenční listiny 
Kancelář MAS:           Ing. Aneta Hučínová, Simona Dvořáková 

  
 

 

Program jednání: 
1. Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu a schválení návrhové komise 

2. Změna Statutu společnosti 

3. Projednání Jednacího řádu Pléna 

4. Změna partnerů MAS Rakovnicko 

5. Volba člena programového výboru 

6. Hospodaření MAS Rakovnicko 

7. Informace kanceláře MAS Rakovnicko 

a. Inventura společnosti 

b. Prodej majetku společnosti 

c. Ceník 2016 

d. Pojištění společnosti 

e. Aktualizace fichí/opatření a možnosti čerpání finančních prostředků formou dotací 

f. Akce MAS Rakovnicko a partnerů 2016 

8. Strategie MAS Rakovnicko 

9. Místní akční plán 

10. Různé, diskuse 

11. Závěr 
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1. Zahájení, určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu a schválení návrhové komise 
 jednání Pléna MAS Rakovnicko bylo zahájeno v 15:25 hodin; 

 byla provedena kontrola přítomnosti jednotlivých partnerů MAS Rakovnicko za 

účelem zjištění nadpoloviční většiny partnerů MAS, zastoupení sektorů a zájmových 

skupin; 
 pro přijetí rozhodnutí je třeba souhlasu většiny přítomných. 

 

Určení zapisovatele, ověřovatelů zápisu, schválení složení návrhové komise: 

 návrh zapisovatele: Simona Dvořáková 

 návrh ověřovatelů zápisu: Alena Králičková, Mgr. Tomáš Valer 

 návrh složení návrhové komise: Ing. Jan Polák, Antonín Tauber 

 složení volební komise: Mgr. Pavel Škrle, Ing. Vladimír Červený, Blanka Čebišová 

 
Dvořáková, kancelář MAS: 

 zápis z jednání konaného dne 17. 12. 2015 byl ověřen a zveřejněn na webových 

stránkách MAS; 
 připomínky členů MAS k zápisu nebyly vzneseny; 

 doručení podkladů pro jednání Pléna provedeno ve lhůtě e-mailovou zprávou; 

 kontrola hlasovacích práv podle sektorů a zájmových skupin byla provedena podle 

prezenční listiny – vyhovuje. 

 
Usnesení č. 1 

Plénum: 

1.1 určuje zapisovatelem jednání Simonu Dvořákovou, ověřovateli Alenu 
Králičkovou, Mgr. Tomáše Valera, volí návrhovou komise ve složení Ing. 

Jan Polák a Antonín Tauber, volí volební komisi ve složení Mgr. Pavel 
Škrle, Ing. Vladimír Červený, Blanka Čebišová.  

 

Pro: 22    Proti: 0   Zdržel se: 1 
 

Návrh byl přijat.  

 
 

2. Změna statutu společnosti 

Byla zpracována úprava Statutu společnosti. Nový Statut obsahuje změnu zakladatelů, která 
byla provedena v říjnu 2015 současně s rezignací R. Dvořáka. Rakovnicko o. p. s. má nyní 

jediného zakladatele, kterým je Svazek obcí mikroregionu Kněževes. Změna se týká článku 
III. Základní údaje o společnosti a změna v článku XXI. Závěrečná ustanovení. Statut 

společnosti byl projednán Programovým výborem MAS Rakovnicko dne 3. 3. 2016, dne 21. 
3. 2016 byl schválen a vydán Správní radou.  Nový statut je přílohou tohoto zápisu.  

 

Mgr. Tintěra upřesnil, že plénum neodsouhlasuje změnu statutu, pouze ho bere na vědomí.  
 

Usnesení č. 2 
Plénum: 

2.1 bere bez výhrad na vědomí znění Statutu společnosti předloženého 

ředitelkou společnosti.  
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3. Projednání Jednacího řádu Pléna  
Byl přednesen návrh změny Jednacího řádu Pléna Místní akční skupiny Rakovnicko.  

 
Původní znění: 

IV. Účast členů Pléna na jednání 

2. Zastupování člena Pléna na základě plné moci je nepřípustné. 
Nové znění: 

IV. Účast členů Pléna na jednání 
2. Zastupování člena Pléna na základě plné moci je přípustné. 

 

Mgr. Tintěra dodal, že dochází postupně k tomu, že znění by si zasloužilo revizi. Někdy není 
plénum usnášeníschopné, díky nepřítomnosti některých zástupců (z důvodu vytíženosti). 

Dále upřesnil, že byl již dříve příznivcem možnosti zastupování členů pléna na základě plné 
moci, s odůvodněním, že jediný, kdo může zplnomocnit někoho na účasti jednání je vždy 

právě statutární orgán, popř. fyzická osoba.  
Zastoupení je možné v našem právním řádu kdekoliv a téměř při čemkoliv, nevidí důvod, 

proč by nemohlo být možné i zde a záleží vždy na zmocniteli, v jakém rozsahu zmocnění 

udělí.  
 

Mgr. Valer se zeptal, jak je to se zastupováním na základě plné moci v rámci jednání 
programového výboru, zda si jednací řád schvaluje sám programový výbor. A bude se při 

tomto postupovat obdobně? 

 
Ing. Polák se domnívá, že se vychází z faktu, že na plénu je problém s účastí členů. Na 

programovém výboru se schází většinou bez problémů.  
 

Mgr. Valer upřesnil, že se ptá z důvodu, že v programovém výboru MAS je místostarosta, 
který vede zemědělský subjekt a je velice vytížen. Ptá se na možnost, zda místo něho bude 

moci chodit on.  

 
Mgr. Tintěra dodal, že o tom již bylo hovořeno na jednom z jednání programového výboru a 

došli k závěru, že jednací řád programového výboru žádné explicitní ustanovení o 
zastupování na základě plné moci nemá. Toto pravidlo se aplikovalo pouze do Jednacího 

řádu Pléna MAS.  

 
Ing. Mikoláš dodal, že na většině valných hromad je zastupování na základě plné moci zcela 

běžné.  
 

Usnesení č. 3 

Plénum: 
3.1 schvaluje bez výhrad změnu Jednacího řádu Pléna Místní akční skupiny 

Rakovnicko dle předneseného znění, které upravuje zastupování člena 
pléna na základě plné moci s tím, že je přípustné.  

 
Pro:   22       Proti:  0   Zdržel se:  1 

 

Návrh byl přijat.  

 
 

  



Plénum MAS Rakovnicko 

4 

 

45%

42%

13%

Poměr hlasovacích oprávnění v rámci sektorů

Veřejný

Soukromý -
neziskový

Soukromý -
podnikatelský

35%

13%
7%

15%

7%

23%

Zastoupení zájmových skupin v MAS Rakovnicko

Místní a regionální správa

Školství

Sociální péče

Zemědělství

Místní dědictví

Volný čas

4. Změna partnerů MAS Rakovnicko 
Obec Kolešov 

Od 1. 1. 2016 již není partnerem obec Kolešov. Partnerství v MAS Rakovnicko zaniklo 
dohodou o ukončení smlouvy o partnerství, která byla oběma stranami podepsaná dne 17. 

12. 2015. 

AVZO-TSČ-ČR ZO KHKD Klub historie kolejové dopravy 
Dne 27. 1. 2016 byl kanceláři doručen email s žádostí KHKD o ukončení partnerství v MAS 

Rakovnicko. Po vzájemné domluvě a úhradě členského příspěvku na rok 2016 (žádost o 
ukončení partnerství byla podána až po vystavení faktury), byla s KHKD uzavřena dohoda o 

ukončení smlouvy o partnerství ke dni 29. 1. 2016. 

Občanské sdružení Rousínov 
Partnerství v MAS Rakovnicko zaniká ke dni 31. 3. 2016 na základě uzavřené dohody o 

ukončení smlouvy o partnerství, která byla oběma stranami podepsaná dne 8. 1. 2016. 
 

Počet partnerů MAS Rakovnicko ke dni 7. 4. 2016 je 40. 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

Mgr. Tintěra dodal, že jiná změna se nekoná. Byly zde náznaky zájmu o přistoupení. 
 

Ing. Hučínová dodala, že komunikace se zájemci o přistoupení utichla.  
 

Usnesení č. 4 

Plénum: 
4.1 bere na vědomí informace o změně partnerské základny MAS 

Rakovnicko.   
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5. Volba člena programového výboru 
Programový výbor v současné době tvoří 10 členů. Za odstoupivší Občanské sdružení 

Rousínov je zapotřebí vybrat jednoho člena Pléna zastupujícího soukromý sektor, čímž bude 
dodržen poměr soukromého a veřejného sektoru. Zachování poměru zastoupení zájmových 

skupin bude dodržen, může se tedy zvolit člen pouze ze soukromého sektoru, ale libovolné 

zájmové skupiny.  
 

Dne 18. 3. 2016 byl rozeslán partnerům Pléna email se seznamem subjektů možných 
k nominaci. Nominací kancelář MAS obdržela celkem 10, přičemž jeden subjekt byl 

nominován dvakrát. Požadavkem nominací bylo také zajištění souhlasu, případně nesouhlasu 

s nominací.  
 

Mgr. Tintěra navrhl, aby byla provedena tajná volba.  
 

Pan Čečrdle vyzval zástupce nominovaných subjektů, aby se představili. V tabulce vidí pouze 
subjekty, ale nevidí, kdo je zastupuje.   

 

Ing. Hučínová upřesnila, že byly nominovány pouze subjekty, které až po zvolení do 
Programového výboru MAS nominují svého zástupce. 

 
Přehled nominovaných subjektů, které souhlasily s nominací: 

Subjekt Sektor Zájmová skupina 

Aeroklub Rakovník, z. s. Soukromý Volný čas 

Domov Ráček o. p. s. Soukromý Sociální služby 

RAKOZAHRADA, z. s. Soukromý Zemědělství 

Pavlína Jirsová Soukromý Zemědělství 

Rydex, s. r. o. Soukromý Zemědělství 

Okresní agrární komora Soukromý Zemědělství 

 

Mgr. Tintěra uvedl, že je věcí toho subjektu, koho do programového výboru nanominuje, 
nicméně souhlasí, aby přítomní zástupci nominovaných subjektů se představili. Následně 

přečetl seznam nominovaných a přítomní se přihlásili.  
 

Následně upřesnil, že zvolen bude partner s největším počtem hlasů.   
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Volba do programového výboru: 
- členem může být zvolen pouze partner (člen) MAS Rakovnicko; 

- veřejný sektor ani žádná ze zájmových skupin nepředstavuje více než 49% hlasovacích 
práv; 

- volí se partneři MAS Rakovnicko (právnická nebo fyzická osoba), nikoliv konkrétní 

zástupci partnera MAS (tj. pokud je členem právnická osoba, volí se subjekt, který 
následně určí svého zástupce v orgánu); 

- způsob volby: tajná 
- počet volených členů: 1 

 

Průběh volby: 
- partnerům Pléna bylo rozdáno 22 hlasovacích lístků; 

- všechny lístky byly shledány jako platné; 
- bylo provedeno sečtení hlasů a zaznamenáno do tabulky; 

- Plénum bylo informováno o výsledcích volby; 
- k průběhu volby ani k výsledům nebyly vzneseny námitky; 

- zvolený člen Programového výboru s nejvyšším počtem hlasů, celkem 6 : Domov Ráček, 

o. p. s. zastoupený paní Ilonou Hruškovou 
 

Všechny dokumenty související s provedením volby byly předány zapisovateli a budou 
nedílnou součástí zápisu jednání z Pléna MAS Rakovnicko.  

 

Členem Programového výboru MAS Rakovnicko byl zvolen Domov Ráček, o. p. s. 
 

Usnesení č. 5 
Plénum: 

5.1 schvaluje tajnou volbu člena Programového výboru MAS Rakovnicko.  
Pro:  21        Proti:   0  Zdržel se:  2 

 

5.2 plénum MAS volí členem programového výboru Domov Ráček, o. p. s. 
Pro:  22        Proti:   0  Zdržel se:  1 

 

Návrh byl přijat.  

 
 

6. Hospodaření MAS Rakovnicko 
6.1 Přehled čerpání rozpočtu 

Kancelář MAS informovala členy Pléna o finanční situaci společnosti, o celkovém 
stavu běžného účtu, o celkové výši členských příspěvků na rok 2016 a o doposud 

uzavřených smlouvách k úvěru: 

 
Mgr. Tintěra upřesnil, že je čerpáno v souladu s rozpočtem, nedochází k výrazným 

rozpočtovým změnám. Dále informoval na dotaz Ing. Jana Poláka, že původní bod 6.2 
Rozpočtové změny byl vyřazen z programu jednání. 

 

Usnesení č. 6 
Plénum: 

6.1 bere na vědomí informace o hospodaření MAS Rakovnicko.  
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7. Informace kanceláře MAS Rakovnicko 
 

7.1 Inventura společnosti 
Inventura majetku společnosti k 31. 12. 2015 byla provedena inventarizační komisí 

ve složení: Eva Janotová, Ing. Vladimír Melč, Martin Dvořák, a to dne 28. 1. 2016.  

 
Fyzickou inventurou byl zjištěn rozdíl ve stavu v porovnání s inventurními soupisy 

majetku u č. 000168 pumpa Bravo. Ve stavu inventurního soupisu byly uvedeny 4 
ks, dle skutečnosti 3ks, a jedna pumpa jiné značky. Dokladovou inventurou nebyly 

zjištěny žádné rozdíly v porovnání s inventurními soupisy majetku. K inventuře 

pokladny byla předložena pokladní kniha za rok 2015 a pokladní deník za leden 
2016 se zůstatkem k 28. 1. 2016. Inventurou pokladny nebyl zjištěn rozdíl.  

 
Fyzická a dokladová inventura byla provedena řádně a nebyl zatajen žádný 

majetek společnosti.  
 

7.2 Prodej majetku společnosti 

Na jednání správní rady, které proběhlo ve čtvrtek 24. 2. 2016, bylo rozhodnuto o 
prodeji majetku společnosti. Majetek byl nafocen a rozeslán emailem partnerům 

MAS Rakovnicko. Po uplynutí 14 dní byl majetek na prodej zveřejněn na webových 
stránkách MAS Rakovnicko. Před jednáním Pléna byla poslaná aktuální nabídka 

prodaného majetku, navíc bylo zařazeno pódium se zastřešením. 

 
7.3 Ceník 2016 

Správní rada na svém jednání ve čtvrtek 24. 2. 2016 aktualizovala ceník 
společnosti, který je platný od téhož data. Ceník je uveřejněn na webových 

stránkách MAS Rakovnicko. Ceny jsou uvedeny bez DPH. Společnost Rakovnicko o. 
p. s. již není plátce DPH. 

 

7.4 Pojištění společnosti 
Kancelář MAS informovala o uzavření pojištění majetku společnosti a pojištění 

odpovědnosti společnosti na základě provedeného průzkumu trhu.  Pojištění bylo 
uzavřeno přes společnost Agripos – Rakovník, spol. s r. o. 

 

Paní Králičková se zeptala, která pojišťovna zajišťuje služby pojištění. 
 

Ing. Hučínová upřesnila, že se jedná o společnost Kooperativa, a. s. 
 

7.5 Aktualizace fichí/opatření a možnosti čerpání finančních prostředků 

formou dotací 
Na základě aktualizací jednotlivých operačních programů kancelář MAS připravila 

přehled změn, které se dotýkají jednotlivých Fichí. Změny se týkají především míry 
podpory a jednotlivých komentářů k Fichím, kde naleznete doporučení důležitá pro 

tvorbu projektů. Aktualizované Fiche jsou ke stažení na http://www.mas-
rakovnicko.cz/komunitne-vedeny-mistni-rozvoj/fiche-a-opatreni-sclld-2014-

2020/aktualizovana-pracovni-verze-c-3-fichi-opatreni-clld-1858cs.html, dále byly 

rozeslány jako materiál pro jednání Pléna.  
 

7.6 Akce MAS Rakovnicko a partnerů 2016 
Kancelář MAS eviduje jakékoliv akce pořádané partnery MAS Rakovnicko, nebo 

akce, které mají vazbu na výstupy projektu LEADER. MAS Rakovnicko se těchto 

akcí rádo zúčastní, popřípadě poskytne pomoc formou propagace, prezentace a 
propagační materiály. Akce kancelář podporuje na facebooku a webových 

stránkách, a ve zpravodaji. Kancelář MAS žádá o průběžné zasílání informací o 
plánovaných akcí. 

http://www.mas-rakovnicko.cz/komunitne-vedeny-mistni-rozvoj/fiche-a-opatreni-sclld-2014-2020/aktualizovana-pracovni-verze-c-3-fichi-opatreni-clld-1858cs.html
http://www.mas-rakovnicko.cz/komunitne-vedeny-mistni-rozvoj/fiche-a-opatreni-sclld-2014-2020/aktualizovana-pracovni-verze-c-3-fichi-opatreni-clld-1858cs.html
http://www.mas-rakovnicko.cz/komunitne-vedeny-mistni-rozvoj/fiche-a-opatreni-sclld-2014-2020/aktualizovana-pracovni-verze-c-3-fichi-opatreni-clld-1858cs.html
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Sl. Dvořáková informovala členy programového výboru o připravovaných akcích 
MAS/konaných ve spolupráci s MAS (podkladem pro jednání je i harmonogram akcí 

včetně tabulky): 
 

Čistá Berounka 2016 (sobota 16. 4. 2016) 

Dne 16. 4. 2016 uspořádá Rakovnicko o. p. s. tradiční, již XI. Ročník Čisté 
Berounky. Letos se bude čistit úsek Skryje – Roztoky. Na této akci se finančně 

podílí Povodí Vltavy, CHKO Křivoklátsko skrze program PPK, obce na trase čištění 
(do dnešního dne poskytly finanční dar 4 obce z 8). Akci udělil záštitu ministr 

zemědělství Marian Jurečka. Do akce se přihlásilo 72 dobrovolníků, organizační tým 

budou tvořit zaměstnanci Rakovnicko o. p. s., zaměstnanci CHKO Křivoklátsko, 
SDH Kolešovice. Tato akce je naplněním povinného měřitelného indikátoru v době 

udržitelnosti projektu spolupráce Řeky se mění. Akci udělil záštitu ministr 
zemědělství Marian Jurečka (žádost podala kancelář MAS).  

 
Další akce k naplnění měřitelného indikátoru projektu spolupráce „Po cestách a 

hradech doby Karla IV.“:  

 nastavit harmonogram umístění expozice alchymie a modelů hradů; 
 vyjednat základní školu, která se zapojí do společného setkání škol 

partnerských MAS na hradě Pořešín (8. – 10. 6. 2016), celkem 4 žáci + 
1 dozor; 

 uskutečnit společné setkání partnerských škol ke konci roku 2016 

s výstavou děl vypůjčených stavebnic (ZŠ Kolešovice, ZŠ Jesenice, ZŠ 
Kněževes, ZŠ Mšec) ve druhé polovině roku 2016. 

 
Další plánovaná účast na akci 2016: 

Aeroklub Rakovník, z. s. (11. 6. 2016) 
70 let letiště v Rakovníku 

Aeroklub Rakovník pořádá mimořádnou leteckou show k oslavě 70. výročí zahájení 

provozu na letišti v Rakovníku. Akce se bude konat 11. června 2016. Se zástupcem 
Aeroklubu jsme se sešli a byli jsme požádáni o spolupráci formou prezentace a 

propagace této akce. Rakovnicko o. p. s. se na této akci bude také prezentovat, 
ještě stále disponujeme velkým množstvím propagačních materiálů. Na této akci 

mají místní subjekty možnost se prezentovat, nabídnout své výrobky a představit 

svou činnost, neziskové subjekty mají místo bez poplatku. Událost sdílíme na 
našem facebooku, webových stránkách, dále získáváme informace o možnostech 

účasti ČT1.   
 

Rockchmele (20. 8. 2016) 

Dočesná (27. 8. 2016) 
 

Paní Králičková upozornila, že v seznamu chyběly akce Městyse Kněževes. 
 

Sl. Dvořáková dodala, že akce již byly do harmonogramu přidány.  
 

Paní Nytrová – Parobková prosí o opravu názvu svého subjektu.  

 
Usnesení č. 7 

Plénum: 

7.1 bere na vědomí informace kanceláře MAS Rakovnicko.   
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8. Strategie MAS Rakovnicko 
Strategie komunitně vedeného místního rozvoje (SCLLD) byla podána prostřednictvím 

systému MS2014+ dne 31. 12. 2015. Kontaktní osobou pro poskytování informací o stavu 
žádosti je Ing. Johana Benešová, Ministerstvo pro místní rozvoj, odbor regionální politiky.  

 

Předložená strategie je kontrolována ve dvou kolech hodnocení. Kontrola formálních 
náležitostí a přijatelnosti, kterou provádí pracovníci MMR, případně externí hodnotitelé. Tato 

kontrola musí být zahájena nejpozději ve lhůtě 10 dní od podání žádosti, tedy 10. 1. 2016 a 
trvá max. 30 pracovních dnů od zahájení, nejdéle tedy do 19. 2. 2016.  

 

V úterý 5. 4. 2016 byla přes informační systém ISKP14+ vrácena Strategie k přepracování, 
přičemž termín odevzdání je +10 pracovních dní od doručení. Vzhledem k tomu, že datum 

připadá na sobotu 16. 4. 2016, budou připomínky zapracovány a odeslány do 15. 4. 2016.    
 

Fáze hodnocení SCLLD: 
Fáze Lhůty 

Kontrola 
formálních 
náležitostí a 
přijatelnosti 

 kontrola strategií předložených v průběhu předem určeného období bude 
zahájena nejpozději ve lhůtě 10 dní od podání žádosti nebo v den „milníku“ 
stanovených ve výzvě na předkládání žádostí o podporu integrovaných 
strategií 

 kontrola trvá max. 30 pracovních dnů od zahájení 
 případná náprava nedostatků: max. do 10 pracovních dnů od přijetí 

požadavku 
 posouzení splnění/nesplnění nápravy: max. do 10 pracovních dnů od přijetí 

nápravy 
 MAS může být vyzvána k doplnění nebo nápravě nedostatků pouze jednou 

Věcné 
hodnocení 

 dílčí posudek ŘO max. do 30 pracovních dní od ukončení kontroly 
formálních náležitostí a přijatelnosti integrované strategie 

 svolání „velké komise“ zástupců dotčených ŘO administrátorem strategie 
max. do 10 pracovních dnů 

 lhůta na přepracování integrované strategie MAS a opakované předložení 
žádosti je 20 pracovních dní 

 při předložení přepracované strategie se vždy vrací do fáze kontroly 
formálních náležitostí a přijatelnosti, která je provedena max. do 10 
pracovních dnů 

 MAS může být vyzvána k úpravě nebo doplnění integrované strategie 
pouze jednou, pokud je ve druhé „vlně“ věcného hodnocení jiný výsledek 
posudku než „ANO“, je proces hodnocení ukončen.  

Závěrečné 
projednání 
v NSK (Komora 
CLLD) 

 na nejbližším jednání NSK od skončení hodnocení řídícími orgány 

 

Usnesení č. 8 
Plénum: 

8.1 bere na vědomí informace kanceláře MAS o průběhu hodnocení SCLLD.   

 

 
9. Místní akční plán 

Kancelář MAS informovala členy Pléna o činnostech spojených s přípravou místního akčního 
plánu: 

Souhlasy zřizovatelů a ředitelů ZŠ/MŠ 

- ke dni 7. 4. 2016 bylo shromážděno celkem 40 souhlasů (což je 83% a je zapotřebí 
minimálně 70% = 34 škol z celkových 48 z regionu); 

- ředitelé projevují zájem, ale nemají dostatek informací ohledně MAP, takže přistoupíme 
k rozesílání hromadných informačních mailů ohledně jakýchkoliv novinek v oblasti 
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podpory MŠ a ZŠ prostřednictvím šablon, OP VVV a IROP tak, aby se jim to dostalo do 
povědomí; 

- Praha 31. 3. 2016 seminář k šablonám v rámci animace škol (MMR v rámci 4.2 IROP); 
- pondělí 29. 2. 2016 účast na neformálním setkání realizátorů MAP Středočeského kraje 

(zástupce MAS, ORP, DSO) za účelem předání informací a zkušeností s realizací; tato 

setkání budou pravidelná; další setkání realizátorů MAP proběhne 21. 4. 2016 
v dopoledních hodinách v Praze; 

- předpoklad podání žádosti o realizaci Místního akčního plánu je květen 2016. 
 

Usnesení č. 9 

Plénum: 
9.1 bere na vědomí informace kanceláře MAS o průběhu činností spojených 

s přípravou místního akčního plánu.   

 
 

10. Různé, diskuze 

 
Ing. Polák uvedl poznámku, že toto programové období je uvedené jako 2014 – 2020, je 

téměř polovina roku 2016, což je 2,5 roku zpoždění – na naše, ale státu. Máme přislíbenou 
alokaci, bude časově náročné to vyčerpat od roku 2020. 

 
Ing. Hučínová upřesnila, že jsme povinni vyčerpat, popřípadě zazávazkovat alespoň 50% 

alokace do roku 2018. První výzvy budou až v roce 2017.  

 
Ing. Polák pokračoval, že hodnotící komise v dalších letech nebude dělat nic jiného, než jen 

hodnotit projekty. Zeptal se, zda když jednáme na sdružení MAS, jestli na to někdo 
upozorňuje, že tento zpožděný proces povede k tomu, že budou zase peníze zbývat a 

nebudou dočerpány.  

 
Ing. Hučínová odpověděla, že toto téma se probírá na všech krajských setkání Místních 

akčních skupin a také na setkání Národní sítě místních akčních skupin. Odpovědí jsou 
vesměs omluvy, že se stále přesné podmínky vykomunikovávají a průběžně zpracovávají. U 

některých dokumentů máme již třetí verzi.  

 
Ing. Polák upřesnil, že již před rokem naše strategie byla hotová, ale neměla hodnotící 

kritéria, čímž to znamená, že to někde rok leží, než se strategie dostane k hodnocení, poté 
výsledky z hodnocení jsme obdrželi s dvouměsíčním zpožděním a po nás chtějí, abychom 

to za 10 dní opravili.  
 

Mgr. Valer dodal, že po několika posledních promyšlených krocích Evropské unie si není 

jist, zda se EU dožije roku 2018.  
 

Mgr. Tintěra odpověděl, že programový výbor bude muset schválit fiche, které budou do 
dalších let životaschopné. Předběžně již padly zmínky o tom, že bude potřeba pro 

výběrovou komisi vytvořit takové podmínky, aby hodnocení projektů bylo časově 

zvládnutelné a přesto důsledné.  
 

Sl. Dvořáková dodala, že bude momentálně aktuální téma tvorba Místního akčního plánu 
rozvoje vzdělávání.  

 
Mgr. Valer se ptá, zda součástí MAP je nějaká demografická analýza k přírůstku dětí do MŠ 

a zda se řeší to, co se děje vesnickým školám, že významné procento dětí odchází rovnou 

do škol ve městech.  
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Sl. Dvořáková upřesnila, že demografická analýza bude pouze ve formě zprávy o tom, jak 
se vám zvyšuje počet dětí a jaký je předpoklad zvyšování dětí. Zatím neví o přesné podobě 

této přílohy, která je povinná do IROP pro investice do školek. Odchody dětí do městských 
škol bude řešen v rámci MAP, pokud to školy uvedou jakožto současný problém.  

 

Ing. Červený se zeptal, proč se nejednalo o bodu 7a. Nový zaměstnanec – Animátor OP 
VVV z původního programu.  

 
Mgr. Tintěra uvedl, že tento bod byl vypuštěn a již na začátku ho při schvalování programu 

jednání neuvedl.  

 

 
11. Závěr 

Další jednání Pléna MAS Rakovnicko bude svoláno Programovým výborem.  
 

Mgr. Tintěra jednání Pléna MAS Rakovnicko ukončil v 16:35 hodin a poděkoval partnerům za 

účast.  
 

 
 

Zapsala: Simona Dvořáková 
 

 

 
 

Ověřovatelé: Alena Králičková............................................................... 
 

 

 
 

          Mgr. Tomáš Valer............................................................... 
 

 

 
 

 
 

 
 

……………………………………………………   ……………………………………………… 

Ing. Aneta Hučínová    Mgr. Pavel Tintěra 
     Vedoucí pro realizaci SCLLD    Předseda programového výboru 

 
 

 


